
IZ OBČIN
Komite občinske konference ZK Ljublja-

na-Center je razpravljal na zadnji seji o tezah
za izdelavo akcijskega programa, potem ko
so bile dva meseca v obravnavi. Zanimivo je,
da so teze naletele na dober sprejem, razen v
nekaterih organizacijah, ki so ostro napadle
to gradivo. Med njimi so bile še posebno
ostre pripombe organizacije gospodarske
zbornice, s katerimi je konferenca polemizi-
rala in jih obsodila.


